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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " A hulladékgazdálkodás új rendje: ássunk egy nagy 
gödröt és dózeroljunk bele mindent?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Állampolgári  megkeresés  alapján  írok  önnek.  A Nagyatádi  Rendőrkapitányság 14050/154/2020.
számú  bü.  határozata  érdekes,  egyértelműsítésre  váró  kérdéseket  vet  föl.  A  Segesd,
Alsószőlőhegyen található zártkerti  ingatlanok épületeinek elbontása, illetve a keletkezett  építési
hulladék  kezelése  több  helybéli  polgárnál  váltott  ki  felháborodást.  Az esetről  a  helyi  média  is
beszámolt:

https://www.atadhir.hu/hirek/nagyatad-1/fold-ala-temetett-hazak-miatt-nyomoznak-segesden-
4477.html

A lakossági  feljelentés után -  többek közt  a hulladékgazdálkodás rendje megsértésének gyanúja
miatt  -  eljárást  indítottak.  Az  eljárást  azonban  végül  megszüntették,  mondván,  nem  történt
bűncselekmény.

A föld  alá  temetett  törmelék,  valamint  műanyag  és  pala  a  határozat  szerint  „időjárás  hatására
tulajdonságaikat nem változtatják, nem hajlamosak kimosódásra, ezért nem sorolhatóak veszélyes
hulladékok  közé”.  A határozat  ennek  szellemében  kimondja,  hogy  „az  eljárás  alapját  képező
cselekmény nem bűncselekmény”.

Mérgező  anyagokkal  teli  hordók  elásása,  a  folyóvizekbe  történő  beleeresztése  nyilván  még  a
hulladékgazdálkodás  rendjének  kérdésében  laikusok  számára  is  bűncselekmény.  Viszont  ezen
dokumentum  értelmében  a  sitt,  a  pala,  a  műanyag  hulladék  gond  nélkül  mehet  a  föld  alá.
Értelmezhetjük-e úgy a határozatot, hogy építkezés, bontás vagy felújítás esetén keletkező hulladék
hulladékudvari  elhelyezésével  többé  nem  kell  törődni,  elég  lesz  egy  nagy  gödröt  ásni  és



beledózerolni gyakorlatilag mindent?

Véleményünk  szerint  mindez  nyilvánvalóan  nem lenne  túl  előremutató  a  természeti  környezet
megóvásának ügyében.

Várom megtisztelő válaszát!
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